

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL Date: 17-05-2022 11:30:57 AM Subject: Update company information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: AM 11:30:57 2022-05-17 الموضوع: تحديث معلومات الشركة</p>
<p>Date: 17/5/2022 Number: 214/2022 Gentlemen/ respected Securities Commission Gentlemen/ Amman Stock Exchange esteemed Subject: Update company info After Greetings In reference to the above subject, please note that the e-mail and website of the company are as shown below: Company management / Dahiyat Al-Yasmeen nalcooffice@gmail.com Company Factory / Giza Nalcojor@gmail.com Company's website: www.nalco- jo.com And accept with much respect General Director Hashem Ibrahim Haj Hasan</p>	<p>التاريخ: 2022/5/ 17 الرقم: 2022/214 السادة/ هيئة الاوراق المالية المحترمين الساده/ بورصة عمان المحترمين الموضوع: تحديث معلومات الشركة تحية طيبة و بعد إشارة الى الموضوع اعلاه يرجى العلم بأن البريد الالكتروني والموقع الالكتروني للشركة كما هو مبين تاليا: ادارة الشركة / ضاحية الياسمين nalcooffice@gmail.com مصنع الشركة / الجيزه Nalcojor@gmail.com الموقع الالكتروني للشركة: www.nalco-jo.com و إقبلوا وافر الإحترام المدير العام هاشم ابراهيم الحاج حسن</p>
<p>17-05-2022</p>	<p>17-05-2022</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras</p>